
Referat fra Selvhjælp Skanderborgs generalforsamling den 20. marts 2018 kl. 19.00 i 

Medborgerhuset, Vestergade 14a, Skanderborg. 

Af det samlede medlemstal på 76 deltog i alt 9 medlemmer i generalforsamlingen 

Der var indkaldt med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Vedtagelse: Generalforsamlingen valgte Peter Fugl, der konstaterede, at generalforsamlingen var 

indvarslet i overensstemmelse med foreningens vedtægter. 

2. Valg af referent 

Vedtagelse: Jette Larsen valgtes. 

3. Valg af 2 stemmetællere 

Vedtagelse: Grethe Vendelboe og Steffen Christiansen valgtes 

4. Bestyrelsens årsberetning v/formanden 

Vedtagelse: Bibi Kasten takkede alle, der i 2017 har gjort en stor indsats for foreningens virke. 2017 

har været et travlt år for foreningen, der kører med ca. 100 brugere, fordelt på ca. 17 grupper. Bibi 

Kasten kom også ind på samarbejdet med Morten Børup Skolen, hvor der p. t. er 2 grupper for børn 

fra skilsmisseramte familier, og hvor der senere på året starter et gruppeforløb for børn med ADHD, 

kaldet PUST, i samarbejde med ADHD foreningen. 

Bibi Kasten fortalte om foreningens aktiviteter, for samarbejde, for at skabe synlighed, for at få 

inspiration o. s. v. – og for donationer, som giver foreningen mulighed for at gøre noget ekstra for 

grupperne, og formanden sluttede med at omtale rammerne for virksomheden, d. v. s. 

Medborgerhuset, hvor det ind imellem er nødvendigt ”at sno sig” for at kunne være der med de 

mange grupper og aktiviteter. Formandens beretning kan ses i fuld længde på hjemmesiden 

www.selvhjaelpskanderborg.dk. 

5. Forelæggelse og godkendelse af regnskabet 

Vedtagelse: Koordinator Sabrina Glisborg gennemgik foreningens regnskab for tiden 1. januar til 

31. december 2017, der blev godkendt. Regnskabet udviser et overskud på 75.110 kr. og en 

egenkapital på 56.625 kr. 

6. Forelæggelse af budget for det kommende år til orientering, idet PUF- og §18 tilskud danner 

grundlag for budgettet. 

Vedtagelse: Der er modtaget tilskud fra §18 midlerne på 150.870 kr., og der er ansøgt om 210.000 

kr. fra PUF midlerne.Budgetforslaget blev godkendt. 

7. Fastsættelse af kontingent for det efterfølgende år. 

Vedtagelse: 

Det vedtoges at fastsætte kontingentet for 2019 til 150 kr. 

8.Indkomne forslag til dagsorden 

Vedtagelse: der var til generalforsamlingen ikke indkommet forslag. 



9. Valg af bestyrelsesmedlemmer for en 2 årig periode (på valg er Bibi Kasten, Bente Atzen, Annie 

Clausen og Carsten Jensen) 

Vedtagelse: Alle 4 blev genvalgt for en ny 2 årig periode 

10. Valg af suppleanter for en 1 årig periode 

Vedtagelse: Følgende valgtes: 

1. suppleant: Grethe Vendelboe 

2. suppleant: Steffen Christiansen 

11. Valg af revisor/revisionsfirma 

Vedtagelse: Revision Ry genvalgtes – revisorfirmaet har i 2017 skiftet navn til Revision Ry & 

Hammel. 

12. Eventuelt 

Under evt. fremkom følgende: 

Grethe Vendelboe beklagede det forhold, at hvor der er brug for hjælp, er det meget vanskeligt – 

eller ikke muligt – at finde hjælp på Skanderborg Kommunes hjemmeside, der er alt for svær at 

finde rundt i. Formanden opfordrede Grethe Vendelboe til at skrive ”10 ord” til hende om forholdet 

– herefter vil formanden tage problemet op i følgegruppen. Steffen Christiansen bakkede op om 

dette forhold. 

Grethe Vendelbeo kom også ind på netværksgrupperne, der efter ophør med gruppearbejdet gerne 

vil blive ved med at mødes i Medborgerhuset, hvad der også er muligt under forudsætning af 

medlemskab af Selvhjælp Skanderborg. 

Steffen Christiansen spurgte, om der er andre steder, foreningens arbejde med grupper kan foregå – 

under henvisning til den ”tætte” anvendelse af Medborgerhusets lokaler. Bibi Kasten svarede, at der 

ikke p. t. er lokaler, foreningen kan benytte – måske kan der være lokaler på Sølund nu, hvor der 

skal ske indskrænkning, men lokalerne her er meget gamle, der gør det mindre sandsynligt. 

Foreningens kræftgruppe anvender lokale i Sundhedshuset, men her er næppe plads til flere 

grupper. Foreningen er opmærksom på behovet for flere lokaler, hvis/når muligheden dukker op. 

--------------------------- 

Generalforsamlingen sluttede med, at dirigenten, Peter Fugl, takkede for god ro og orden, og Bibi 

Kasten takkede dirigenten for velviljen til at tage endnu et år som dirigent ved foreningens 

generalforsamling. 

---------------------------------------------- 

/jl 

 


